

Referat fra bestyrelsesmøde den 15-08-22, kl.11.00

Deltagere: Uffe, Susanne, Benny, Poul, Rud og Ruth

Afbud: Minna

Referent: Ruth

1. Gennemse indkomne tilbud.

- i. Varme:
 - a. Tilbud fra OK – på **255.616 kr.**, der indeholder en luft til vand varmepumpe, koblet på de eksisterende radiatorer på stueetage og førstesal, samt tre luft til luft varmepumper i kælderen.
 - b. Tilbud fra ASG og MTB – Mogens Berg kommer og kigger på bygningerne d. 16. august kl. 12.30, for at vurdere hvad der er brug for. Han tager en mand fra Vølund med. Benny vil være på museet sammen med de to.
- ii. Kloakering omfangsdræn
 - a. Tilbud fra Almskov – på **302.000 kr.**
 - b. Tilbud fra Haslundkær maskinstation – afventer – LAG understreger at man ikke må involvere familiemedlemmer i arbejdet udført for LAG midler. Derfor udarbejder Hans et tilbud der er lidt dyrere end Almskov, så vi ender med at tage Almskovs.
- iii. Tagrender og nedløbsrør
 - a. Tilbud fra Tømrer Jørn Sørensen Voldum – **49,725 kr.**
 - b. Tilbud fra Tømrer Holger Bjerregaard Voldum – **53,205 kr.**

□2. Planlægge møde med Mette Isager fra LAG,

Mette kommer den 16. august kl. 09.00 for færdiggørelse af ansøgningen som skal være LAG hænde den 22. august 2022.

Rud og Ruth mødes med Mette for at gennemgå ansøgningsskemaet.

3. Diskussion af finansiering og fremlæggelse af mulige kilder til fondsmidler.

- i. LAG. (Max 50%)
- ii. Ruth og Rud søger Louis Hansen, Elro, Nordea og Velux til dækning af de sidste 50 %

4. Forslag til folder til hustandsomdeling i Voldum - der opfordrer folk til at blive medlemmer.

- Den endelige folder er lagt ind i InDesign og er bestilt i 600 eksemplarer. 500 lægges i Hovedstødet og bliver uddelt på fredag. De sidste kan uddeles løbende.

5. Opfølgning på hjemmeside – udskydes til næste møde

- i. Nielstrup Museums hjemmeside - Opdatering, udseende m.m.
- ii. Voldum-Rud lokalhistoriske arkiv - Udsende og indhold.

6. Eventuelt.

- i. **Status på sponsoraftaler** – Poul har foreløbig lavet sponsoraftaler med 12 lokale firmaer, der hver vil give 1000 kr. om året. Deres første 1000 kr. dækker

sidste halvdel af 2022 samt hele 2023. Ruth udarbejder en 'sponsoraftale' dokument inspireret af Forsamlingshusets. Firmaernes logoer bliver trykt og lamineret og hængt op i museets entre. Ruth snakker med sin bror om han kan hjælpe med et forslag til et museumslogo.

Ruth kontakter flere firmaer når folderen er klar.

- ii. **Bestyrelsesmedlemmer og kontingent** – Minna udnævnes til æresmedlem pga. hendes lange indsats og engagement og er derfor fritaget for kontingent. Øvrige bestyrelsesmedlemmer betaler kontingent som enhver anden medlem,
- iii. **Status vedr. museets synlighed på Visit Århus' hjemmeside** – Peter Studstrup fra Kultur og Fritid er ved at få gennemgået kommunens aftale med Visit Århus – også vores mulighed for at komme med på hjemmesiden.
- iv. **Tur til Løvenholm d. 4.9.2022, kl. 13.30**
Følgende er tilmeldt: Uffe, Susanne, Poul, Benny, Minna, Per, Ruth, Rud, Annette og Klaus fra Ruddalsgaard og Birthe Strandby.
Vi kører i egne biler – evt. samkørsel, hvor muligt.
Ruth undersøger forplejning.
- v. **Idékatalog**
Der kommer til at ligge et dokument med idéer på museet, som man er velkommen til at tilføje nye idéer til. Foreløbige ideer er:
 - Sende artikel om museet til forskellige blade: Ældresagens medlemsblad, seniorbladet, Familiejournal, Ude og Hjemme, DSB-blad, lokale blade, osv.
 - Foredragsaftenener i vinterhalvåret – et par gange eller flere.
 - Erindringsaften – hvor filmen om Tove og museet vises med efterfølgende kaffe og snak.
 - Åbent hus på museet?
 - Lav et lille hæfte om museet, som kan købes.
- vi. **Digitaliseringskursus**
Vi er inviteret til at deltage i en introduktion til Hadsten arkivs digitaliseringssystem, tirsdag 16.8.22. kl. 13.00 – 16.30 og torsdag 18.8.22. kl. 9.00 – 12.00 på arkivet. Ruth og Rud deltager.
- vii. **Facebook opdatering** – Susanne skriver på Facebook at skoleudstillingen fortsætter til og med efterårsferien.
- viii. **Forplejning til Ekstraordinærgeneralforsamling** – Susanne står for indkøb af kaffe, boller, kage, osv.

Nyt fra vores møde med Mette Isager den 16-08-22, kl. 9.00 – 11.00

Vi sender de tilbud vi har ind med ansøgningen, senest den 22.8.22, men vi kan indsende rettelser efterfølgende, da de tilbud vi har, drejer sig om mange penge. Mette forslår at vi tager imod Uffe Amstrups tilbud om at grave omfangsdrænet gratis og kun søger om penge til materiale. Rud kontakter Uffe.

Vi har også brug for nye tilbud til tagrender og kloakering, da vi i realitet kun har ét tilbud for hver, hvis vi på forhånd ved at vi ikke kan bruge Holger og Hans. Er der nogen der har forslag til hvem vi kunne spørge?